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  - Pa iskreno nisam preterano zadovoljna javnim prevozom za sada. Zapravo, nisam
zadovoljna ponašanjem nekih radnika, sam prevoz mi ne smeta toliko. Ipak radije koristim
privatne kombi prevoze. Linija 14 za Pančevo nije toliko loša, ide dosta često, ali smatram da
sve to može i  bolje da se organizuje.  
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